

FAITH COUNTS

Why become enrolled?

If you regularly attend St John's Cathedral, or one of the Daughter Churches (Emmanuel, Discovery Bay, and St Stephen's Stanley) then you may like to sign the Electoral Roll.

The Electoral Roll provides an indication of the real membership and strength of the church. Putting your name on the roll is a way of saying: "I belong". It is an act of commitment to the local church and to the church as a whole. It is an important statement of witness, and a step along the path of discipleship.

Joining the electoral roll opens up the way for greater involvement in the life of the church, at local and diocesan levels. You become entitled to vote at the Annual Church Meeting and stand for election to the Council.

In addition, the number of representatives that the Cathedral (and Daughter Churches) is able to send to the Diocesan Synod and who are then eligible to serve on Diocesan Committees, is in proportion to the size of the Roll. This is our way of ensuring full participation in the life of the Diocese, and enables us to share in the decision making processes.

The Electoral Roll shall be published and affixed at the notice board of the Cathedral from 13 April to 27 April 2025.

ELECTORAL DECLARATION FORM

(All electors should complete and submit an Electoral Roll Declaration Form unless you have done that at this time last year.)

Qualification

You are a qualified elector if:

- (a) You are 18 years and above; and
- (b) You are baptized and are a member of the Anglican Church or a church in communion therewith; and
- (c) You do not belong to any religious body which is not in communion with the Anglican Church; and
- (d) You are not entered upon the Electoral Roll of any other church in the Diocese.

All completed forms must reach the Cathedral Office **by hand or post on or before 6 April 2025** for inclusion in the Electoral Roll for the purpose of the Annual Church Meeting, which will be held at 1:00pm on 27th April 2025.

Personal Particulars

Name :
Address :
Tel:
Email Address :

Declaration

I, _____, being a worshipper at * St John's Cathedral / Emmanuel Church / St Stephen's Chapel /Discovery Bay Church declare that I have attained the age of 18 years and am a member of the Anglican Church or a church in communion therewith and do not belong to any religious body which is not in communion with the Anglican Church and that I am not entered upon the electoral roll of any other church in the Diocese.

Dated this _____ day of _____, 2025

(Signed)_____.

* Please delete as appropriate.

This information is collected in accordance with the Personal Data Privacy Statement as published on the St John's Cathedral website at www.stjohnscathedral.org.hk

信仰因由

為何要登記?

假若你經常出席聖約翰座堂或其附屬教堂(以馬內利堂/赤柱聖士提反堂/愉景灣堂)之崇拜，你應登記為註冊選舉教友。

選舉名單為教會提供教友基本資料，從而幫助了解教會的情況。登記你的姓名在選舉名單上意味你「屬於」本堂。這是對全教會及地方牧區之委身。此乃信徒在他們門徒路上的重要見證。

登記為選舉教友也表示對教會生活，包括地方牧區及教區層面更大的參與。登記後你便符合資格在週年大會上選舉及被選。

此外，座堂(及附屬教堂)出席教區議會之代表數目亦視乎我們所提交的註冊教友人數而定，教區議會代表藉此便能參與於教區各委員會之工作當中。這讓我們更能全面投入教區的當中，並在教區參與決策的層面上有份。

投票人名冊將於本年四月十三日至二十七日張貼於教堂正門。

選舉註冊聲明

(本座堂註冊教友名冊每兩年更新一次，未註冊之各教友務請填妥附表交回。)

資格

如果你符合以下條件，請註冊為座堂之選舉教友。

- (一)年滿十八歲
- (二)曾在聖公宗或與聖公宗全面互通之教會中領洗成為教友者
- (三)並不同時隸屬其他與聖公宗無全面互通之教會
- (四)並沒有在教區內其他牧區登記為註冊教友者

請將填妥之表格於本年四月六日或之前交回座堂辦事處，以便合資格出席本年四月二十七日下午一點舉行之週年大會。

個人資料

姓名	
地址	
電話號碼	
電郵	

聲明

本人_____經常參與*聖約翰座堂/赤柱聖士提反堂/以馬內利堂/愉景灣堂之崇拜，已滿十八歲，並為聖公宗或與聖公宗全面互通教會之教友，同時不隸屬於其他與聖公宗未有全面互通之教會，也沒有在教區其他牧區登記為註冊教友。

日期: 二零二五年__月__日

簽署: _____

*請刪去不適合者

個人資料:根據個人資料(私隱)條例，在本表格內之個人資料只用作座堂及附屬教堂作牧民之用，詳情請瀏覽 www.stjohnscathedral.org/hk